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 Z Á P I S N I C A 

 

z 12. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov, 

konaného dňa  18. 09. 2024  

___________________________________________________________________________ 

 

Hodina začatia       :  15. 30 hod. 

Hodina ukončenia  :  17. 30 hod. 

Miesto konania      :  zasadačka miestneho úradu, Povstania českého ľudu 1, Košice 

Počet prítomných   :  podľa prezenčnej listiny 

 

1. O t v o r e n i e  

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Bezpečnostná situácia v mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

5. Informácia o činnosti kontrolóra mestskej časti 

a) Kontrola plnenia uznesení MiZ MČ Košice-DH 

b) Správa o kontrolnej činnosti kontrolóra 

6. Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu MČ KE-DH za 

I. polrok 2024 

7. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – IV. zmena – návrh 

8. VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu MČ KE-DH - návrh 

9. Interpelácie 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 

K bodu 1       

     12. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice–Dargovských hrdinov otvoril 

a prítomných privítal starosta MČ, PhDr. Dominik Babušík. Konštatoval, že je prítomných         

8 poslancov, miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zo zasadnutia MiZ sa ospravedlnili 

poslanci Ján Sekáč a Marek Štefanisko. Neprítomní poslanci Vladislav Stanko, Jaroslav 

Dvorský a Eduard Valkovský. 

 

Z rokovacej miestnosti MiZ sa vzdialil poslanec Roman Križalkovič.  

 

 

Poslanci hlasovali o predloženom návrhu programu rokovania. 
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Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

zverejnený program 12. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

Košice-Dargovských hrdinov. 

 

Hlasovanie:  za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Poslanec Matúš Novák predniesol návrh na zaradenie nového bodu programu 7.1. – Rezervný 

fond za bod č. 7 – Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – IV. zmena – návrh. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

s c h v a ľ u j e    

zaradenie nového bodu programu 7.1. – Rezervný fond za bod č. 7 – Rozpočet MČ KE-DH na 

rok 2024 – IV. zmena- návrh, do schváleného zverejneného programu 12. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice Dargovských hrdinov. 

 

Hlasovanie:  za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 2  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Roland Georgiev a František Vaľko. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

v o l í  

za overovateľov zápisnice z 12. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH poslancov Rolanda 

Georgieva a Františka Vaľka.  

 

Hlasovanie:  za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Matúš Novák, Ľubor Kalafus a Roman 

Križalkovič. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

v o l í  

za členov návrhovej komisie poslancov: Matúša Nováka, Ľubora Kalafusa a Romana 

Križalkoviča. 

   
Hlasovanie:  za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4 

Starosta PhDr. Dominik Babušík privítal riaditeľa obvodného oddelenia stanice PZ KE-DH 

a veliteľa mestskej polície stanice Východ. 

Poslanec Matúš Novák sprostredkoval podnet neprítomného poslanca Mareka Štefaniska, ktorý 

sa týkal hluku a neporiadku v oblasti kríkov v časti pod Benadovou ulicou, kde sa stretávajú 

neprispôsobivý občania. 

 

Na MiZ sa dostavil poslanec Eduard Valkovský a zároveň sa vrátil aj poslanec Roman 

Križalkovič. 

 

Starosta reagoval na podnet poslanca Nováka, uviedol, že MČ eviduje tieto problémové miesta, 

snaží sa ich na základe podnetov od občanov čistiť. Konkrétne táto časť pod Benadovou ulicou 

bola pred 2 týždňami čistená.      

 

Riaditeľ obvodného oddelenia PZ KE-DH predstavil príslušníkov policajného zboru 

Andrejkoviča a Beliša, ktorí ho v jeho neprítomnosti zastupujú. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) Správu o činnosti stanice MsP východ o stave verejného poriadku za obdobie od  

12. 06. 2024 do 15. 09. 2024, 

 

b) Správu o stave bezpečnostnej situácie v služobnom obvode Obvodného oddelenia 

PZ Košice-DH od 01. 01. 2024 do 02. 09. 2024. 
 

Hlasovanie:  za 9, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 5 

Kontrolór MČ Ing. Mgr. Martin Farkašovský vyzdvihol tri témy zo správy jeho kontrolnej 

činnosti a to: - zák. č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám 

                     - kontrola reprezentačného fondu starostu  

                     - smernicu o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti 

Na MiZ sa dostavil poslanec Vladislav Stanko. 

Poslanec Novák sa pýtal na dátum a dôvod aktualizácie smernice o oznamovaní 

protispoločenskej činnosti.  

Kontrolór odpovedal, že dôvodom aktualizácie je schválenie novely v roku 2023 na základe, 

ktorej je potrebné upraviť našu smernicu. Zmeny sa týkajú najmä lehôt súvisiacich 

s povinnosťou vyjadrovania sa, ako aj postup pre kontrolóra. Termín aktualizácie bol navrhnutý 

do 31. 12. 2024.                                                                                             

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a)    b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

1. Kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice  

Dargovských hrdinov zo dňa  19. 06. 2024, 

 

2. Správu o kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti Košice-Dargovských  hrdinov 

od 15. 06. 2024 do 13. 09. 2024. 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 6  

K bodu Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu MČ KE-DH za 

I. polrok 2024, rozprava neodznela. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu MČ KE-DH za I. polrok 

2024.  

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 7 

Poslanec Roman Križalkovič sa pýtal na novú cenovú ponuku od firmy, ktorá pre MČ realizuje 

verejné obstarávania. 

Prednosta odpovedal, že momentálne sa obstaráva podľa zmluvných cien. Zmeny budú najprv 

komunikované na finančnej komisii pred decembrovým MiZ. 

Poslanec Novák  sa pýtal na: 

- zvýšenie kapitálových výdavkov o 5000 eur v podprograme 7.4 na rozšírenie verejného 

osvetlenia. 

Starosta odpovedal, že na základe podnetov od občanov, ide o rozšírenie osvetlenia v lokalitách  

napr. Slivník, spodná časť ulice Maurerova, trafo stanica pri parkovisku na ulici Fábryho, 

chodník smerom na Polikliniku Východ a ďalšie... 

- stav riešenia prestrešenia pódia v parku pri fontáne 

Starosta ozrejmil, že v tomto projekte bude potrebné stavebné povolenie. Všetky náležitosti boli 

odovzdané na stavebný úrad a momentálne čakáme na jeho vyjadrenie.  

- situáciu s deratizáciou v MČ  

Starosta odpovedal, že deratizácia avizovaná mestom Košice v septembri nebude možná. 

Z uvedeného dôvodu je na túto činnosť v rozpočte navrhované navýšenie finančných 

prostriedkov, aby sme mohli zrealizovať deratizáciu  v čo najkratšom čase vo vlastnej réžii.  

 

 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

 

IV. zmenu rozpočtu mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na rok 2024 

 

Bežný rozpočet   

Príjmy  1 952 335 € 

Výdavky  1 811 013 € 

Rozdiel – prebytok                           141 322 € 

 

Kapitálový rozpočet                           

Príjmy         25 278 € 

Výdavky      166 600 € 

Rozdiel – schodok   - 141 322 € 

 

Finančné operácie  

Príjmové             249 € 

Výdavkové             249 € 

Rozdiel – prebytok                                + 0 € 

 

Príjmy celkom                             1 977 862 € 

Výdavky celkom                    1 977 862 € 

Rozdiel – prebytok                                + 0 € 

 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 7.1 

Vedúci finančného oddelenia Ing. Marek Antoš vysvetlil, že v tomto prípade prebehla 

konzultácia s príslušnou bankou, na základe ktorej bola pripravená nová zmluva, kde bude 

možnosť promptných obchodov vypustená.  

Starosta doplnil, že prvotná zmluva, ktorá bola podpísaná MČ, je štandardnou zmluvou, aké 

predkladajú banky obciam a mestám. 

 

Poslanec Roman Križalkovič predložil návrh uznesenia v znení: 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice-DH zaväzuje používať peňažné prostriedky rezervného 

fondu za účelom ich zhodnocovania na bankových účtoch výhradne len na terminovaných 

vkladoch v slovenských bankách. 

 

Hlasovanie: za 0, proti 0, zdržal sa 10, návrh uznesenia nebol prijatý 

 

 

Bod 8 

Poslanec Matúš Novák sa pýtal na začiatok platnosti VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu MČ 

KE-DH.  

Vedúci právneho oddelenia Mgr. Jaroslav Suleň uviedol, že VZN nadobúda účinnosť15. dňom 

od vyvesenia na úradnej tabuli. 

Starosta uviedol, že schvaľovacia komisia bude pri vyhodnocovaní jednotlivých návrhov  

zároveň prerozdeľovať aj sumy. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Košice-Dargovských hrdinov v predloženom znení.  

 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 9 

Interpelácie boli podané písomne od poslancov:  

- Františka Vaľka, týkala sa stojacej  dažďovej vody na ulici PČL  a poškodeného asfaltu 

smerom z PČL 36 na Maurerouvu ulicu.  

- Vladislava Stanka, týkajúca sa poškodených schodov na Buzuluckej ulici a zdržiavanie sa 

neprispôsobivých občanov v tejto časti a poškodený asfalt v odbočke na ulicu  PČL. 

Interpelácie boli zaevidované a budú postúpané na príslušné oddelenie, ktoré poskytne 

odpovede písomne.  

 

 

K bodu 10 

Poslanec Ľubor Kalafus sa zaujímal: 

- o priebeh procesu realizácie vysúťažených ihrísk Lidl čistinka  a Kaufland parku  

Starosta odpovedal, že čo sa týka Lidl čistinky aj Kaufland parku, v júli a následne v auguste 

sa začali vybavovať všetky náležitosti súvisiace s ohlásením stavieb. Projekt Lidl čistinka sa 

začal realizovať pred týždňom, pozemok bol mestskou časťou pripravený na výstavbu, ktorú 

by mala spoločnosť Lidl dokončiť do 10 týždňov. Rovnaký proces schvaľovania prebehol aj 

u Kaufland parku s tým, že momentálne čakáme na rozhodnutie stavebného úradu. Následná 

výstavba by mala trvať            4-6 týždňov. 

- umiestnenie kvetináčov na DH 8 

Starosta uviedol, že prioritou pred umiestnením kvetináčov, bolo vyriešenie osadenia vhodnej 

značky a to „zásobovanie“. Značka je osadená a kvetináče budú presunuté v najbližšom 

možnom termíne.  

- skrášlenie parku pri fontáne 

Starosta: MČ má k dispozícii 10 000 eur (7 000 eur bolo získaných formou dotácie). So správou 

mestskej zelene sme sa stretli ohľadom projektu revitalizácie, dĺžka trvania by mala byť              

2-3 týždne. Revitalizácia bude ukončená najneskôr do konca novembra 2024. 

- zneužívanie Kiosk panelu občanmi na prezeranie webových stránok a aplikácií 

Starosta: finančne lepším riešením pre MČ je spraviť  nadstavbu cez spoločnosť Antik, aby sme 

si vedeli sami nastaviť ovládanie panela a tým zabrániť nevyžiadanému používaniu zo strany 

občanov.  

Poslanec Matúš Novák sa pýtal na: 

 - možnosť výsadby stromov pri ihrisku smerom na poštu 

Starosta: táto  oblasť je v správe mestskej zelene, podnet jej postúpime. 

- odstránenie drevín medzi políciou a Krosnianskou ulicou 

Starosta: boli spísané lokality a postúpené Správe mestskej zelene. 
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- orezanie kríkov pri vychádzaní z Jaltskej ulice smerom k pošte 

Poslanec Vladislav Stanko sa pýtal na intenzitu kosenia. 

Starosta: intenzitu kosenia určuje Správa mestskej zelene na základe svojich finančných 

prostriedkov. 

Poslanec Novák pozval prítomných v mene pána farára na slávnostné požehnanie sochy pri 

gréckokatolíckom kostole, ktoré sa uskutoční 22. 09. 2024. 

Starosta informoval o stretnutí za účelom prerokovania územného plánu v našej MČ, ktoré sa 

uskutoční   23. 09. 2024 o 15.30h so zamestnancami útvaru hlavného architekta mesta Košice. 

Poslanec Roman Križalkovič sa pýtal na možnosť zverejňovania nahrávok zo zasadnutí MiZ. 

 

  

     Po vyčerpaní bodov programu rokovania starosta mestskej časti PhDr. Dominik Babušík 

poďakoval prítomným za účasť  a zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-DH ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

      ..................................................                                        ....................................................... 

          PhDr. Dominik Babušík v.r.                                          PhDr. Peter Derevjaník, PhD. v .r.  

                      starosta                                                                         prednosta MÚ 

 

 

 

Overovatelia : Roland Georgiev v. r. 

                        PhDr. František Vaľko  v. r.                 

 


